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Z A P I S N I K
s 165. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 9. studenoga 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi,
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav,
imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice
Delnice,  Iva Žagar,  djelatnica  KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,  Davorin Klobučar,  djelatnik GSC
Delnice,  Dražen  Rački,  djelatnik  JVP Delnice,  Martina  Petranović,  službenica  Stručne  službe  za
obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Iva
Žagar, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević, Tomislav Mrle umjesto
kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje
Dražen Rački.

PLANSKI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Izrada Plana proračuna kako bi se isti dostavio Ministarstvu financija do 15. 11. 2015. godine. 

Potrebno je još definirati javne potrebe i dovršiti projekcijske godine.
- Redovne aktivnosti: fakture, izvodi, stanovi sa stanarskim pravo, knjiženja…

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Prisustvovanje Inter liberu kako bi se nabavile knjige po nižim cijenama.
- Nacionalni kviz za poticanje čitanja.
- Informatizacija radnog prostora.
- Besplatno učlanjenje prvašića u Narodnu knjižnicu i čitaonicu.
- Čitateljski kutak, emisija u kojoj će se predstaviti Branka Arh.

DAVORKA GRGURIĆ
- Dovršiti Rješenja o odbacivanju rješenja za MORH.
- Priprema odluke o pokretanju ustavne tužbe na Zakon o upravljanju državnom imovinom i 

Zakon o obrani.
- Nastavak radova na Supilovoj ulici, dogovor dinamike.
- Naknada za nezakonito izgrađene zgrade, posebni uvjeti gradnje, komunalni doprinos.
- Ugovor o pravu građenja za već sagrađen balkon u Sajmišnoj ulici.
- Procjena utjecaja na okoliš za rekonstrukciju ceste Delnice – Rogozno.



- Koordinacija radova i dogovor oko postave kontejnera u romsko naselje u Brodu na Kupi.
- Prometno i komunalno redarstvo.
- Ovrhe za komunalnu naknadu.
- Kontrola rada kamere na trgu te rada i računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Računi za zgradu gradske uprave.
- Info pult.

IVA ŽAGAR
- Posađene su lipe od kina do crkve. Doprema sadnica, priprema jama i nastavak sadnje.
- Košnja zelenih površina
- Uklanjanje ocvalog cvijeća, uređenje gredica, priprema raslinja za zimu.
- Grabljenje i odvoz lišća u Parku kralja Tomislava.
- Pražnjenje kontejnera i kanti na groblju.
- Redovno održavanje čistoće ulica, trgova i dječjih igrališta.
- Tjedna kontrola fontane.
- Dogovoriti sa Šumarijom rušenje stabala na lokaciji Vidm i u Ulici Tina Ujevića.
- Farbanje kućice na damskom mostu.

TIHANA LJUBOJEVIĆ
- „Potraga za jesenskim blagom“ održana je u petak, sve je prošlo dobro, djeca su zadovoljna, 

potraga je popraćena kamerom i fotografijama.
- Lijepo je vrijeme i nastoji se što više vremena provesti na svježem zraku.
- Posjet Policijskoj postaji Delnice.
- Uključivanje u humanitarnu aktivnost „Palčić gore“.
- Adventske aktivnosti.

DRAŽEN RAČKI
- Tri intervencije: uklanjanje grana, izvlačenje vozila i gašenje dimnjaka.
- Održana je sjednica Upravnog vijeća.
- Izrada Plana procjene za Gorski kotar.
- Radovi s korpom.
- Registracija jednog vozila.

DAVORIN KLOBUČAR
- U subotu je održan Festival sportske rekreacije žena. Sve je proteklo u najboljem redu a došle 

su i pohvale od predsjednika Hrvatskog saveza rekreacije žena gospodina Findaka. Ovo je bila 
izvanredna promocija Grada te zahvaljuje djelatnicima GSC-a, „Parejdi“ i Turističkoj zajednici. 
Jedino žalosti što delnička javnost nije bila prisutna.

- Nasipavanje materijala na nogometnom stadionu, te sastanak s projektnim timom na temu 
rekonstrukcije nogometnog stadiona.

GORDANA PISKAČ
- Ovaj tjedan kreće se s asfaltiranjem trotoara u Supilovoj ulici. Završni sloj asfalta postavit će 

se idući tjedan.
- Problem kontejnera za romsko naselje jer postoje naznake da bi još Roma doselilo u Brod na

Kupu. Gradonačelnik je zatražio da se u Brodu na Kupi postave 3 kontejnera u koja će se
smjestiti tamošnji Romi, a da se preostala 2 smjeste na V1.

- Potrebno je dovršiti sistematizaciju radnih mjesta kako bi se raspisao natječaj za ispražnjeno
radno mjesto.

- Organizirati čišćenje dijela Radničkog doma gdje su pohranjeni eksponati za budući muzej.
- Pripreme za Gradsko vijeće.



- Napravljena je primopredaja objekta Hidroelektre u kojem nema struje, loš je krov i žljebovi.
Gradonačelnik je zatražio da se objekt osigura i da se do proljeća tamo ne provode nikakve
aktivnosti.

- Započeti s aktivnostima za rušenje šume na V1 i u Lučicama.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Priprema  izmjena  Društvenog  ugovora  GSC-a  za  Gradsko  vijeće.  Danas  poslati  pozive  za

dostavu materijala koji će biti na dnevnom redu sjednice.
- Poslovi vezani uz advent.
- Otvaranje stipendija za sportaše.
- Popunjavanje upitnika za Savjet mladih.
- Dostava podataka za analizu učinka mjera usmjerenih na suzbijanje neprijavljenog rada.

Dovršeno u 8,25

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


